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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 18. REDNE SEJE 
 
Aleš Simčič 
1. Komisija za kmetijstvo je sprejela sklep, da sredstva, ki so bila namenjena za javni razpis za podporo 

investicij v kmetijstvu v višini 20.000 EUR, bodo namenjena za nakup treh (3) meteoroloških postaj. 
Predlaga, v kolikor je potrebno, da se o tem odloča na prihodnji seji občinskega sveta. 

2. Kot predsednik Komisije za kmetijstvo predlaga, da Občina Brda pošlje dopis na Ministrstvo za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano v zvezi s spremembo Zakona o kmetijstvu, v katerem je podan 
predlog o ukinitvi obcestne prodaje pridelkov slovenskih kmetov. Razprava o tej tematiki je bila že 
opravljena na kolegiju svetniških skupin. 

 
1. Anita Manfreda – direktorica OU  

Pobuda Komisije za kmetijstvo se upošteva v celoti. V Rebalansu 1 bodo sredstva v višini 20.000 EUR 
prerazporejena na ustrezno proračunsko postavko. Po sprejetem rebalansu se bo izvedlo javno naročilo in 
nabavilo tri meteorološke postaje. 

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

Skladno s podano pobudo Komisije za kmetijstvo ter opravljeno razpravo na sestanku svetniških skupin, je 
Občina Brda v zvezi s spremembo Zakona o kmetijstvu, v katerem je bil podan predlog o ukinitvi obcestne 
prodaje pridelkov slovenskih kmetov pisala ministru, dr. Jožetu Podgoršku. S stani ministra, dr. Jožeta 
Podgorška, smo prejeli odgovor, da  ministrstvo skupaj z deležniki intenzivno išče ustrezne rešitve. 

 
Dušan Bevčar  
1. V letu 2020 je bilo za nogometno igrišče v Vipolžah iz občinskega proračuna namenjenih okrog 

180.000,00 EUR. Na predstavitvi leta 2019 je bilo rečeno, da bo v letu 2021 zagotovljenih 200.000,00 EUR 
sponzorskih sredstev. Zanima ga, ali bodo ta sponzorska sredstva v tem letu zbrana in kako se bo 
investicija sedaj nadaljevala oziroma kdaj bo realizirana. 

2. Več strank in list je v predvolilnih programih navajalo izgradnjo večnamenske športne dvorane. To 
vprašanje je bilo že večkrat postavljeno županu, ki se je izrazil proti izgradnji. Ne pojasni si, zakaj je sedaj 
župan proti izgradnji, saj je vsaj ob dveh volilnih kampanjah v programih navajal tudi sam izgradnjo tega 
objekta. Podaja pobudo za izgradnjo večnamenske športne dvorane v Brdih. 

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Občina je za leto 2019 in 2020 v NRP (Načrt razvojnih programov) umestila projekt NOGOMETNO IGRIŠČE V 
ŠPORTNEM PARKU VIPOLŽE – I. FAZA, kar pomeni brez dobave in vgradnje sintetične trave. Vrednost 
investicije I. faze je znašala 291.773,64 €, od tega so bila lastna sredstva občine 165.544,82 €, NZS 75.000 €, 
Fundacije za šport 44.842,82 € ter 6.386 € kredita. Glede izvedbe II. faze, je bilo zapisano, da bodo sredstva 
za realizacijo II. faze – UMETNA TRAVA prispevali NK Brda s sponzorji in donatorji. Glede na trenutno 
COVID situacijo oziroma finančno stanje glavnih sponzorjev in donatorjev NK Brda, vam zelo težko podamo 
odgovor. 

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

Vsi si želimo dodatnih pokritih športnih površin, vendar v tem danem trenutku proračun in NRP Občine 
Brda te investicije ne bi prenesla. Občina Brda mora slediti prioritetam občanov, trenutno pa je gotovo 
temeljna prioriteta v Občini Brda izgradnja dodatnih vrtčevskih prostorov na Dobrovem. Kot je bil Občinski 
svet seznanjen na 18. redni seji, krepko primanjkuje prostora za reden program, saj se vedno več staršev 
odloča, da bodo njihovi otroci vključeni v varstvo in vzgojni-izobraževalni program v sklopu OŠ Alojza 
Gradnika Dobrovo. 



Projekt izgradnje vrtca na Dobrovem je v fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja. Pričakujemo, da bi 
investicijo pričeli v prihodnjem letu, ocenjena je na 1,5 milijona evrov. Nadejamo si, da bomo na obljubljeni 
jesenski ponovitvi razpisa MIZŠ uspeli pridobiti potrebna sredstva za izgradnjo novih vrtčevskih prostorov.  
Vsekakor pa se zavedamo odgovornosti zagotavljanja primerne in varne športne vzgoje briškim učencem, 
zato smo preverili trenutno ustreznost šolske telovadnice na Dobrovem. S strani vodstva šole smo prejeli 
Poročilo o varnostno-tehničnem pregledu velike telovadnice in potrdilo, da je telovadnica za izvajanje 
športne vzgoje ustrezna. 
Izgradnja nove večnamenske telovadnice naj bi zaradi zahtevnosti terena in umestitve bila težka vsaj 5 
milijonov evrov, kar bi znašalo več kot ¾ letnega občinskega proračuna. Zato tudi za telovadnico, kot za vse 
ostale investicije, sledimo razpisom in iščemo možnosti sofinanciranja s strani države oziroma Evropske 
unije. Zavedamo se namreč, da brez znatnih sredstev iz razpisov, bomo do tako obsežnih projektov, kot je 
športna dvorana, še težje prišli. 

 
Vilko Prinčič 
Meni, da bo na 15. etapi Gira d'Italia celoten cerovski hrib, ki mu domačini pravijo »Stara gora«, najbolj 
atraktiven. Vsake 4 dolžinske metre se dvigne več kot meter. Predvideva, da bo tam največ gledalcev. Mejni 
prehod v Vipolžah bo zaprt, zato gledalci, ki bodo prišli iz Italije, bodo do trase v Cerovem dostopali preko 
povezovalne ceste čez Valerišče, s koder je mogoče priti tako nad kot pod vzpon. Cesta, ki bi prišla pod 
vzponom, bi po njegovem mnenju potrebovala nekaj asfalta, da se pokrpa luknje. Ker se bo luknje v Gornjem 
Cerovem ravno sedaj krpalo, bi bila to idealna priložnost, da se uredi tudi omenjeni odsek. Predvideva 
namreč, da zaradi zaprtja drugih dohodnih poti do cerovskega vzpona, bo ravno ta odsek edini dostop do 
vzpona. 
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Odcep javne poti Dolnje Cerovo – Vidišče je problematičen predvsem zaradi neustreznega odvajanja tako 
površinske kot podtalne vode. Večji del vozišča je razpokan in veliko je tudi posedkov. Celoten odsek je 
potreben temeljite obnove za kar je v prihodnjem letu predvidena priprava projektne dokumentacije. Ne glede 
na to, je smiselno takoj popraviti vsaj najbolj kritična mesta. Predviden je ogled s cestarsko službo in izvedba 
nujnega popravila. 

 
Karlo Passoni 
Njegovo vprašanje se nanaša na kontejnerska mesta. Kot se spomni, je bila že preteklo leto podana pobuda,  
da se ta kontejnerska mesta, ki se nahajajo ob cestah, uredi enotno. Zanima ga, kje je predlog končal. 
 
Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  
ZTKMŠ Brda je v okviru natečaja za Briški inkubator 2021 pridobila tudi prijavo za projekt, ki deluje na področju 
zelene destinacije in je usmerjen v urejanje področja smeti in odpadkov v Občini Brda. V okviru projekta bo 
prijavitelj med drugim pripravil tudi idejno zasnovo tipskega briškega ekološkega otoka, pri katerem naj bi se 
uporabili briški naravni materiali. 
 
Goran Simčič 
Pobuda se nanaša na svetniške tablice in elektronsko pošto. Svetniki namreč prejemajo veliko nezaželene 
pošte, zato predlaga, da skrbnik elektronske pošte poskrbi za ustrezno zaščito. 
 
Vasja Clemente – Bilaz d.o.o.  
Na podano pobudo smo prejeli odgovor skrbnika informacijske opreme:  
»Tablice svetnikov so na OSx operacijskem sistemu. Ta je imun na vse viruse iz okolja Windows. Za OSx je na 
voljo antivirus. Instalacijo priporočamo le če svetniki s tablico »hodijo« po / na splet-u. 
Glede velike količine nezaželene pošte, bi nam prosim sporočili, koliko je tega. Naj samo pojasnim.  
Blokiral je 10470 mailov, spam je označil 526 mailov (ti maili gredo naprej do exchange – vaših poštnih 
predalov),  8432 mailov je šlo naprej normalno. Torej  5% spama gre naprej k vam v mail!  
V koliko je to za vas še vedno preveč, lahko privijemo spam server, a se bojimo, da kakšen »pomemben » mali 
ne bo prišel do vas. 
Priporočamo, da v kolikor niste sigurni na dostavljeno pošto, se posvetujte z vašim informatikom. Seveda smo 
vam na voljo tudi mi z 31 letnimi izkušnjami v IT področju.« 
 
 
 
 



Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti 
Skrbnik informacijske opreme nas je opozoril, da zaradi novih in vedno bolj zahtevnih računalniških programov 
(predvsem računovodski Cadis) je potrebna nadgradnja serverja in vseh licenc. Sedanji strežnik je bil nabavljen 
leta 2014 za namene SAOP. Ker takratno se ni predvidevalo menjavo oziroma tolikšno dodajanje programov, 
kot so Cadis, Exchange mail, ipd., smo strežnik tako obremenili, da je začel delovati počasi. To največkrat moti 
ravno delo v računovodstvu, potem pa še tekoče nadgradnje in posodobitve strežnika. Z novim strežnikom se 
kupuje tudi nov operacijski sistem, trenutni je namreč zastarel, ter SQL strežnik, na katerem temelji občinski 
program za finance. Prehod na najnovejšo verzijo forsirajo programerji, da imajo več možnosti nadgrajevati 
program za vse večje potrebe nas odjemalcev. Sredstva za navedene nadgradnje smo že rezervirali v 
proračunu. 
 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


